
 

TÁJÉKOZTATÓ 

a két ülés közötti eseményekről, tárgyalásokról 

  

  
  

Január 30-án: 

 Önkormányzatunk nevében köszöntöttem az idei első babát - Réz Odettet, aki január 6-án született - és 

szüleit. Szívből gratulálok, jó egészséget, sok boldogságot kívánok az egész Családnak! 

 

Február 1-jén: 

 Megnyitottam a X. Szentmártoni Nyílt DARTS Versenyt, mely a Jubileumi Emlékév egyik szabadidős 

sportrendezvénye. Gratulálok a Kunszentmártoni DARTS Barátoknak és minden szerevezőnek, 

támogatónak a több, mint 100 nevező versenyző részére szervezett egész napos programhoz! 

 

Február 3-án: 

 Az informális Pénzügyi és Gazdasági Bizottság ülésén vettem részt. Az ülés témája a 2020-as költségvetési 

tervezet volt. 

 

Február 4-én: 

 Intézményvezetőkkel kibővített vezetői megbeszélést tartottam. 

 

Február 5-én: 

 Fogadóórát tartottam. 

 Boldog István a választókerület polgármestereinek tartott tájékozatót Tiszatenyőn, a térség fejlesztési 

koncepciójában történő részvételről. 

 

Február 6-án: 

 Dr. Berkó Attila kormánymegbízott úr az "Építésügyi hatósági feladatok " témájával kapcsolatban tartott 

egyeztető megbeszélést a járásszékhelyek polgármestereinek. 

 

 Február 7-én: 

 A Profiter Machine Kft. képviselőivel egyeztettük a “Zöld Város”, valamint az Ipari Park infrastrukturális 

fejlesztésű projektjeinket. 

 A középiskola Szalagavató Ünnepségén vettem részt. 

 

Február 8-án: 

 Részt vettem a  KÁMK Nevelőtestülete és a Szülői Munkaközösség szervezésében, a Szabó Gyula 

Művelődési Központban megvalósuló Jótékonysági bálon, melyet a KÁMK Deák Ferenc utcai Óvoda 

intézményegysége javára szerveztek. Köszönöm a szervezők, támogatók, résztvevők segítségét! 

 

Február 10-én: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 Részt vettem a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság ülésén. 

 

Február 11-én: 

 Az Előkészítő Bizottság ülésén vetem részt, ahol a Jubileumi Emlékév hátralévő rendezvényeit egyeztettük. 

 

Február 12-én: 

 Az Ügyrendi, Civil kapcsolatok és Közművelődési Bizottság ülésén vetttem részt. 

 A Profiter Machine Kft. Ügyvezetőjével, Farkas Tündével egyeztettük a vállalkozási szerződésben vállalt 

kötelezettségeket. 

 A Dani Margit Sportcsarnokban egyeztettük az érintettekkel a kézilabda utánpótlás neveléssel kapcsolatos 

teendőket. 

 

 



Február 13-án: 

 Soron kívüli Képviselő-testületi ülést tartottunk, ahol elfogadtuk az önkormányzat 2020-as költségvetését. 

 

Február 15-én: 

 Megnyitottam a Kupeczki Ferenc U-19 Felkészülési Emléktornát, melyet a KuTe suervezett a Dani Margit 

Sportcsarnokban. 

 

Február 16-án: 

 Megnyitottam a Kézilabda Utánpótlás Tornát, melyet a Katona Transsped Kunszentmárton KSK szervezett 

a Dani margit Sportcsarnokban. 

 

Február 17-én: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 Bemutatkozó látogatást tettem Kecskemét első számú vezetőjénél, Szemereyné Pataki Klaudia 

polgármester asszonynál, aki szívélyesen fogadott. Tartalmas és hasznos eszmecserét folytattunk a két 

térség jelenlegi helyzetéről, a jövőbeni együttműködés lehetőségéről. 

 

Február 18-án: 

 Informális ülés keretében pontosítottuk a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei 7 éves fejlesztési tervet és a 

Boldog István országgyűlési képviselő által kiküldött 10 éves fejlesztési tervet. A két fejlesztési koncepció 

némileg különbözik egymástól, de  a megvalósítandó projektek vonatkozásában vannak átfedések. A tervek 

elkészítése és elküldése most nem igényel képviselő-testületri döntést. 

 

Február 19-én: 

 Az Aba Novák Agora képviseletében vendégem volt Fróna Katalin, akivel egyeztettük az Szolnoki Utazás 

Kiállításon való megjelenés részleteit, valamint a közeljövőben induló jövőműhelyekben való részvételt. 

 

Február 20-án: 

 Szolnokon részt vettem a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Rendőrfőkapitányság 2019. évi tevékenységét 

értékelő és a 2020. év feladatait meghatározó értekezletén. Az értekezletet Dr. Urbán Zoltán 

r.dantártábornok, rendőrségi főtanácsos, megyei rendőrfőkapitány tartotta. 

 

Kunszentmárton, 2020. február 20. 

  

 Wenner-Várkonyi Attila 

 polgármester 


